
「世界最美麗海灣」澎湖之美攝影比賽報名表
“The most beautiful bays in the world” 

The Beauty of Penghu Photo Competition Registration Form

請正確填妥內容Please correctly fill in above form
	作品名稱
Title of artwork
	
	參賽主題
Competition Topic
	

	姓    名
Name
	
	連絡電話
Contact Tel
	

	通訊地址
Address
	
	電子信箱
E - mail
	

	（Copyright owner particularly agree matters）
著作權特別同意事項
	參賽者（創作人）參加2013「世界最美麗海灣」澎湖之美攝影比賽作品確實為本人所自拍，得獎作品（名稱）及原稿底片之著作財產權歸主辦單位所有，並承諾對主辦單位不行使其著作人格權，主辦單位可逕行使用於宣傳、出版、佈置、展覽、刊登報章雜誌或印製書冊等，不另給酬，對本單位之評審結果、作品陳列、文宣出版不得有任何異議。
此致
澎湖縣政府
參賽人（創作人）簽章：
                      身分證字號：
                            日期：
To Penghu County Government
The works (photos) that submit to participate the 2013 “The most beautiful bays in the world” The Beauty of Penghu Photo Competition was taken by me. I will dedicate all reserved rights of the winning works to Penghu County Government used for publicity, publishing, layout, exhibitions, and published in newspapers and magazines or printed books, with no extra payments. And I will have no arguments about results of competition, the exhibition of photos, and publishing. 

Contestant (photographer) signature:
                                  ID/Passport number:
                                     Date:


附註：
1. 報名同時請檢附燒錄照片光碟。
2. 報名表內容請確實填寫資料，若不真實或不完整者，均視為無效資料，將自動取消參賽資格。
3. 收件日期及地址：2013年3月1日至5月15日止。郵寄地址：40344台中郵政50-90信箱收(郵寄以郵戳為憑)。信封請註明：參加「世界最美麗海灣」澎湖之美攝影比賽
Note:
1. Please also attach photo copy CD with Registration form.
2. Please fill all column of Registration form and make sure all information is real. Unreal or incomplete information are considered invalid, and will be automatically disqualified
3. The date of receipt: March 1 to May 15, 2013. Mailing Address: 40344 the Taichung Postal 50-90 mailbox (mail postmarked by). The envelopes please specify: to participate "The most beautiful bays in the world” The beauty of Penghu photo competition
	參賽作品說明表

	作品名稱
	
	參賽主題
	

	拍攝地點
	
	拍攝時間
	
	編號（由主辦單位填寫）
	

	創作理念（200字為限，請以12級標楷體打字，內文不得出現作者姓名。）

	


請將參賽作品簡介表格黏貼於照片裱版背面
八開（約393*273mm）作品請居中置放
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